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27. Årg. December/Januar 2018/2019  

Pris: kr. 10,00  

 

En avis for brugere af  
Ballerup kommunes  

pensionistcenter  

Parkhuset  

BALLERUP  
KOMMUNE  

Glædelig jul og godt nytår til alle i  
Parkhuset  
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Året går på hæld, men først skal 
der julehygges og spises julemad..  

Så havde vi da også lige 

en æresgæst med!  

Harry Frederiksen fyldte 

100 år d. 3. oktober. 

Her fik han en særlig in-

vitation til vores fest, og 

heldigvis tog han imod 

til stor glæde for alle. Så 

fik vi da sagt ordentligt 

tillykke til Harry.  

 

Så var vi en tur på Bal-

lerup Rådhus lørdag d. 

3.11. Her var en intro-

dag for kommende pen-

sionister og her havde 

Parkhuset en stand med 

et udvalg af de lyksalig-

heder der jo er tilgæn-

gelige i Parkhuset.  

Herdis Christensen, Mar-

git Jensen og underteg-

nede deltog og der var 

stor interesse for Park-

2018 synger på sidste 

vers. Tilbage står de-

cember måned med 

masser af tilbud om ju-

lehygge rundt omkring, 

så glæd I jer bare til 

det.  

 

Inden da tager vi lige 

et lille tilbageblik på ok-

tober og november som 

selvfølgelig bød på gode 

tilbud for brugerne.  

 

Vi fik da lige holdt en 

dejlig fødselsdagsfest 

torsdag d. 18. oktober. 

Køkkenet havde lavet en 

dejlig buffet, som vist 

bekom brugerne rigtig 

godt. Underholdningen 

stod Jens Munkholm for 

så der blev sunget og 

danset for fulde drøn.  
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husets stand. I alt var 

der mødt ca. 100 kom-

mende pensionister op, 

og vi har allerede hilst 

på nogen af dem her i 

huset, så det tegner 

godt. Tak til Herdis og 

Margit for at stille op til 

sådan et arrangement.  

 

Så gik vi ellers i jule-

stemning med fast fokus 

på julemarkedet d. 

24.11.  

Der bliver talt meget om 

hvorvidt julemarkedet er 

en succes eller ej, selv-

følgelig fordi vi for år til-

bage har været forvendt 

med rigtig mange besø-

gende og stor omsæt-

ning, så det var som 

sædvanlig bedre i gamle 

dage!  

Jeg deler ikke nødven-

digvis den holdning, 

men forstår godt man 

kan tænke den tanke. 

For mig er det vigtigste 

at vi i forløbet får en 

god oplevelse og vi kan 

se hvad fællesskab kan 

udrette, for uden det 

fællesskab der danner 

rammen om vores jule-

marked, så ville der slet 

ikke være noget jule-

marked. Et mindre antal 

besøgende og en mindre 

omsætning tror jeg blot 

er resultatet af den kon-

kurrence der er med ju-

lemarkeder alle vegne 

og alle kæmper om gæ-

sternes gunst.  

Jeg synes vi har al mulig 

grund til at være tilfred-

se med årets resultat, 

både hvad angår besø-

gende og hvad angår 

omsætningen (kr. 

30022,50), det er vist 

hvad vi kan forvente i 

den konkurrence. En 

kæmpe tak skal lyde til 

alle de frivillige som har 

givet en hånd med un-

der selve julemarkedet, 

herunder opbygningen 

om fredagen, men også 

til dem som henover 

sommeren har siddet og 

produceret fine ting til 

at sælge på vores jule-



Side 4 

marked, I er super seje 

og fortjener masser af 

rosJ 

 

Nu går vi ind i decem-

ber måned med masser 

af julehygge. Diverse 

hold i værkstederne af-

vikler små julefrokoster 

rundt omkring i huset, 

men også udenfor hu-

set, det er der nemlig 

også mulighed for.  

Torsdag d. 13. afholder 

vi så årets julefrokost 

for brugerne, så husk at 

melde dig til hvis ikke 

du skal gå glip af endnu 

en fantastisk fest.  

Du kan læse mere om 

julefrokost på side 8.  

 

Når vi så møder op ons-

dag d. 2. januar år 2019 

er det et helt nyt år der 

venter forude. Vi har, i 

brugerrådet, talt om, at 

jeg skulle starte et par 

hold op hvor jeg kan un-

dervise brugerne i brug 

af h.h.v. Computer, tab-

let og smartphone. Det 

er jo alt sammen noget 

vi ikke kan komme uden 

om og det ses også ty-

delig at det allerede er i 

brug blandt brugerne.  

Jeg vil derfor lave et 

hold tirsdage ml. kl. 10 -  

12 med fokus på Com-

puter, og et hold torsda-

ge med fokus på Tablet 

og Smartphone.  

For at opnå det bedste 

resultat er det vigtigt at 

medbringe sin egen 

computer.  

Det vil foregå i compu-

terrummet på 1. sal og 

der vil være plads til 4 

deltagere pr. gang. Hol-

dene vil blive slået op i 

mappen på lige fod med 

de øvrige værkstedstil-

bud. Jeg tænker vi i fæl-

lesskab vil tage pulsen 

på hvad der rører sig 

blandt deltagerne og 

derfra gå i gang med at 

tage udfordringerne op.  

 

Derudover vil jeg tilby-

de undervisning i billard, 

for begyndere, hver 
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onsdag kl. 10 -  12. Det-

te tilbud vil ligeledes 

kunne findes i mappen, 

så det er blot at skrive 

sig på, så ser vi hvordan 

vi kan komme i gang.  

Da jeg forventer at af-

holde 14 gades ferie i 

januar måned vil holde-

ne først starte op i fe-

bruar. Jeg glæder mig til 

at tage disse udfordrin-

ger op.  

Husk nu at der er mas-

ser af hold man kan til-

melde sig, men fristen 

er d. 12.12.18  

 

Tilbage står nu blot at 

ønske jer alle en rigtig 

glædelig jul og et godt 

og lykkebringende år 

2019.  

 

Med venlig hilsen  

 

René Johansen  
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Jeg har overtaget ledelsen af  
Parkhuset pr. 1. oktober 2018.  

René har pr. 1. oktober indgået en  

senioraftale og René har heldigvis 

valgt at blive i Parkhuset som medar-

bejder uden ledelsesopgaver. Det  

betyder også at der vil blive oprettet aktiviteter i 
Parkhuset, som René er underviser på.  

 

Ud over at være leder af Parkhuset er jeg også  
leder af de visiterede Dag og Aktivitetstilbud, som 

foregår på Lundehaven og Sønderhaven samt leder 

af de 8 korttidspladser, som er på Sønderhaven, så 
derfor vil jeg ikke være at finde i Parkhuset alle  

dage.  

 
Grunden til, at der er lavet fælles ledelse for disse 3 

områder er, at man i Ballerup Kommune gerne vil 

have de 3 områder til at dels supplere hinanden og 
dels udvide målgruppen af borgere.  

 

Lidt om mig:  
Jeg er 53 år, uddannet sygeplejerske tilbage i 1990, 

diplom i ledelse 2011 og en coachuddannelse fra 

2018.  
Jeg har stor erfaring fra både sygehuse, hjemmesy-

gepleje og lægepraksis. Jeg har de sidste 10 år væ-

ret leder i Frederikssund kommune inden for ældre-
området, heraf de seneste 3 år som leder af Dag -  
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og Aktivitetstilbud.  
Jeg bor i Slangerup og har 3 store børn som er flyt-

tet hjemmefra.  

 

Fra den første dag jeg trådte ind i Parkhuset er jeg 
blevet mødt med en utrolig venlig og positiv  

stemning og jeg har fået en rigtig dejlig modtagelse 

af alle i huset og har hurtigt følt mig velkommen.  
Jeg har deltaget i brugerrådsmøder og oplever et 

meget engageret brugerråd, som har stor interesse 
i, at vi får flere brugere i Parkhuset og at de tilbud 

vi har er ud fra brugernes ønsker.  

 
Jeg har også været så heldig at deltage i både  

fødselsdagsfest og julemarked og her oplevet jeres 

engagement og positive tilgang til at hygge jer,  
feste og for styrkelsen af sammenholdet blandt jer 

brugere.  

 

Jeg oplever Parkhuset som et fantastisk sted med 
rigtig dygtige og kreative medarbejdere både i  

aktiviteterne og i caféen og jeg glæder mig utrolig 

meget til vores fremtidige samarbejde og til at se 
hvordan Parkhuset udvikler sig.  

 

I ønskes alle en rigtig glædelig jul  
og et godt nytår 2019  

 

Annette Mårtensson  
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Lidt stemningsbilleder fra julemarked 2018  


